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         До 

                                            г-н Любомир Христов  

                                                Кмет на Община Шумен 

                                                                           чрез Проф. д.т.н. инж. Борислав Беджев  

Председател на Общински съвет Шумен  

 

П И Т А Н Е  

на основание чл.33 (1), т.4 и (2) от ЗМСМА  

 

от Лили Петрова и Веселин Пенчев- общински съветници при Общински съвет Шумен 

 

ОТНОСНО: Разкриване на спортно училище на територията на град Шумен  

 

Уважаеми г-н Христов, 

В „Програмата за управление на Община Шумен за периода 2015 – 2019 

година“, секция „СПОРТ И МЛАДЕЖКИ ДЕЙНОСТИ“ в мерките и дейностите 

относно повишаване качеството на спортната и тренировъчна дейност и укрепване на 

развитието на професионалния спорт е заложено разкриване на СПОРТНО УЧИЛИЩЕ 

на територията на Общината.  

 

В тази връзка и възползвайки се от правото си на питане  имаме следните 

въпроси към Вас: 

 

1. Какви действия е предприела Общинска администрация във връзка с търсене на 

подходяща база за разкриване на спортно училище? 

2. Направен ли е анализ относно необходимостта и потребностите от разкриване на 

спортно училище?  

3. За коя учебна година се предвижда да отвори врати спортното училище и 

привлечени ли са специалисти, които да поемат учителстването в него?  

                  

 

 

                                                                       С уважение: 

     

…………………….. 

 

 

..…………………… 


